
 

 

Posudek na Julii Sequardtovou 

 

 

 

    Studentka bakalářského oboru hra na flétnu Hudební a taneční 
fakulty AMU Julie Séquardtová je velmi snaživá, snad i pilná. Z 
předchozích vzdělávání si ale přinesla spoustu nevyřešených  
problémů, z nichž jen některé se zatím daří řešit. Jako zásadní se 
jeví slabý plochý zvuk a s tím souvisí i nevýrazný hudební projev. 
Malá dechová kapacita patrně omezuje výraznější dynamiku. 
Pracujeme na větším hudebním výrazu, podepřeném kultivovaným 
vibrátem. V zorném poli je i spolehlivé a konkrétnější nasazení.  

    Slečna Séquardtová je stipendistkou Nadace Českého 
hudebního fondu.   

 

 

 

     

V Praze 10. 6. 2020                                prof. Radomír Pivoda 

 


